
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

 

 

 

 

 

 

 



zpravodajství                                                                                                                                4/2023 
   

2 
 

Vážení spoluobčané, 
 

přijde mi to jako včera, kdy jsem těsně před půlnocí zíral do počítače a marně hledal slova příspěvku do poslední 
Kostky roku 2022. Zase je před půlnocí, slova se trousí jedno za druhým velmi neochotně a uzávěrka významně 
poťukává na hodinky, jen jsme najednou o rok starší. 
Ten rok byl jedna velká jízda – učení se novým dovednostem, budování kontaktů na krajském úřadě, s kolegy v rámci 
mikroreginu i mimo něj, řešení problémů občanů, realizace připravených a příprava budoucích investičních akcí –  co 
by jiný dal za tak pestrou a různorodou práci. 
Za ten uplynulý rok se řada věcí vcelku povedla, občas něco trochu skřípalo, ale snad se nám povedlo vyhnout 
zásadnějším problémům. Některé investice, jako výměna páteřního rozvodu vody v domě seniorů nebo úprava 
rozvodu elektřiny ve školní kuchyni, zaregistroval málokdo. Jiných, jako finišující rekonstrukce chodníků na 
Karlovicích, si nevšimnout nelze. 
 

Ještě před koncem roku by konečně měly začít práce na rekonstrukci mateřské školy, což bude hlavní investiční akce 
příštího roku. Vedle toho je připravena dokumentace i k rekonstrukci chodníků v Kostelci, realizace jednotlivých částí 
bude záviset na vývoji žádosti o dotaci na část z nich a další projekty ve škole i v obci jsou v různém stádiu přípravy. 
Jedním z hlavních témat pro přípravu budoucích projektů je nakládání s odpady. Pro příští rok se bohužel 
nevyhneme navýšení poplatku za systém obecního odpadového hospodářství. Díky všem, kdo zodpovědně třídí 
odpad, bude nárůst relativně mírný, poplatek bude pořád nižší než ve většině okolních obcí. Bohužel „díky“ těm, kdo 
ignorují pravidla pro nakládání s odpady, bude zvýšení platby nutné. Dobře si uvědomujeme, že s kontejnery jsme 
na hraně kapacity. Proto jednou z výzev příštího roku bude najít místo na přidání alespoň jednoho stanoviště 
kontejnerů v obci, případně zvýšení počtu kontejnerů na papír, u nichž není z kapacitních důvodů možné navýšení 
počtu vývozů.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U plastového odpadu by stačilo dodržovat vyhlášku 
o obecním systému odpadového hospodářství 
stanovující pytlový systém sběru. Ten máme zadarmo, 
výsyp kontejnerů nás stojí peníze. To ale některým 
z nás nebrání kontejnery pár dní po vývozu zaplnit 
vzorně zavázanými pytli, které by v klidu počkaly 
v koutě sklepa, kůlny nebo kotelny na příští svoz. Stačí 
je pak večer před ním vystrčit před dům. I tak budeme 
mít od roku 2025 problém vejít se do neustále 
přitvrzovaných pravidel pro třídění. Proto bude naší 
ambicí během příštího roku připravit projekt na 
zázemí pro nakládání s odpady a následně vybudovat 
sběrný dvoreček nebo podobné zařízení. 

 

 

 

 

 

 

Petr Měrka, starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Příspěvek starosty obce 
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USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 17 z 31.8.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje   
2/17R/2023 úpravu platového tarifu ředitelky ZŠ 
Kostelec u Holešova zařazením do 13. platové třídy 
s účinností od 01.09.2023. 
3/17R/2023 zpracování projektové dokumentace na 
rekonstrukce vodovodu a kanalizace v budově II. 
stupně ZŠ od projektanta Ondřeje Přibila, ul. Polní 
1709, 768 61, Bystřice pod Hostýnem. 
4/17R/2023 složení dříví na parcele číslo 423/2 v k. ú. 
Kostelec u Holešova za podmínky, že bude dřevo 
odklizeno bez zbytečných průtahů a místo bude 
uvedeno do původního stavu.  
 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 18 z 11.9.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje   
2/18R/2023 přijetí daru od společnosti WALMAG 
MAGNETICS s.r.o., Hulínská 1799/1, 769 01 
Kroměříž, pro ZŠ Kostelec u Holešova, okres Kroměříž. 
3/18R/2023 na základě § 111a odstavec 4 
zákona číslo 561/2004 Sb.  navýšení kapacity II. 
oddělení Školní družiny na počet 33 žáků. 
4/18R/2023 zpracování Projektové dokumentace na 
akci "ZŠ Kostelec u Holešova - půdní vestavba". 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 19 z 25.9.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje   
2/19R/2023 přijetí daru od rodičů dětí navštěvujících 
MŠ Kostelec u Holešova ve výši 20 000 Kč. 
3/19R/2023 cenovou nabídku na projektovou 
dokumentaci FVE OÚ Kostelec v ceně 23.000 Kč bez 
DPH a FVE ZŠ Kostelec v ceně 82.000 Kč bez DPH. 
4/19R/2023 přidělení nájemního bytu č. v Domě 
seniorů panu Petru K***, trv. bytem Kostelec 
u Holešova č. p. ***, 768 43, od října 2023. 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 20 z 9.10.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje   
3/20R/2023 zadání projekčních prací na obměnu 
gastro technologie do školní jídelny. 
5/20R/2023 přidělení nájemního bytu č. 15 v Domě 
seniorů paní Marii K***, trv. bytem Kostelec 
u Holešova č. p ***, 768 43, od druhé poloviny 
října 2023. 
6/20R/2023 provedení stavebních úprav víceúčelové 
budovy v Kostelci u Holešova. 
Rada obce Kostelec u Holešova souhlasí 
4/20R/2023 s vyřazením majetku dle návrhu likvidační 
komise a souhlasí s navrženým způsobem likvidace. 

 
 
 
Rada obce Kostelec u Holešova navrhuje 
2/20R/2023   do   redakční   rady   zpravodaje   Kostka 
schválit   Ing.  Hanu  Helsnerovou  (pověřený  člen  RO) 
a Helenu Masnou (pověřený člen kulturní komise). 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 21 z 23.10.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/21R/2023 uzavření školní družiny v době 
podzimních prázdnin ve dnech 26.10 a 27.10.2023. 
3/21R/2023 přiznání finanční odměny ředitelce MŠ 
Kostelec u Holešova. 
4/21R/2023 realizaci projektové dokumentace na akci 
"Parkovací stání u obecního úřadu" za cenu 70.556,31 
Kč včetně DPH. 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 22 z 30.10.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/22R/2023 vybudování odstavných míst 
z velkoplošné zatravňovací dlažby částečně zasahující 
do pozemku p. č. 162/14 v k. ú. Kostelec u Holešova, 
který je ve vlastnictví obce Kostelec u Holešova, 
s nájezdem přes chodník před domem. 
5/22R/2023 návrh smlouvy o úhradě nákladů na 
likvidaci a soustřeďováni vybraného plastového 
odpadu se společností Procter & Gamble Czech 
Republic, s. r. o. a pověřuje starostu obce Kostelec 
u Holešova jejím podpisem. 
6/22R/2023 návrh smlouvy o úhradě nákladů na úklid 
a nakládání s odpady tabákových výrobků se 
společností NEVAJGLUJ a. s. se sídlem: Na 
Strži 1702/165, 140 00 Praha 4 a pověřuje starostu 
obce Kostelec u Holešova jejím podpisem. 
Rada obce Kostelec u Holešova souhlasí  
3/22R/2023 s poskytnutím příspěvku ve výši 1.000 Kč 
na pořádání Svatohubertských slavností dne 
5.11.2023 v Holešově. 
4/22R/2023 s umístěním novostavby rodinného domu 
na parcele č. 156 v k. ú. Kostelec u Hol. dle předložené 
dokumentace. Rada obce dále souhlasí s 
vybudováním vodovodní přípojky na pozemky p. č. 
798 a 162/14 vedené přes pozemek p. č. 736/1 za 
podmínky, že bude provedena protlakem pod 
komunikací, a že před její realizací dojde k vytyčení 
inženýrských sítí tak, aby se předešlo jejich poškození. 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 23 z 13.11.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje 
2/23R/2023 nákup vánočního osvětlení za cenu 
74.269,80 Kč s DPH. 

Zprávy z obce 
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3/23R/2023 přiznání finanční odměny ředitelce MŠ 
Kostelec u Holešova. 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Rady obce č. 24 z 27.11.2023 
 

Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/24R/2023 vyřazení majetku obce dle přiloženého 
seznamu.  
3/24R/2023 přidělení nájemního bytu č. 9 v Domě 
seniorů paní Anně T***, trv. bytem Kostelec 
u Holešova č. p. ***, 768 43.  
6/24R/2023 přerušení provozu MŠ Kostelec 
u Holešova od 27.12.2023 do 02.01.2024.  
7/24R/2023 návrh rozpočtu MŠ Kostelec u Holešova 
na rok 2024 a střednědobý výhled rozpočtu na roky 
2025 a 2026.  
8/24R/2023 přiznání finanční odměny ředitelce ZŠ 
Kostelec u Holešova.  
9/24R/2023 vydání nákupních poukázek v hodnotě 
400,- Kč seniorům starším 80 let na nákup zboží 
v místních obchodech.  
Rada obce Kostelec u Holešova souhlasí  
4/24R/2023 s připojením novostavby RD na sítě 
technické infrastruktury s uložením sítí do pozemku 
v majetku obce p. č. 168/5.  
5/24R/2023 s umístěním rodinného domu na parcele 
p. č. 156 v k. ú. Kostelec u Holešova a souhlasí 
i s připojením přepadu z DČOV a retenční nádrže do 
zatrubněného Kosteleckého potoka. 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Zastupitelstva obce č. 8 ze dne 
10.10.2023 
 

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje   
2/8Z/2023 uzavření Smlouvy o zřízení věcného 
břemene č.OT-014330082336/001-ADS na stavbu 
"Kostelec u Holešova, p. Fuit, smyčka NN".  
3/8Z/2023 jako zhotovitele veřejné zakázky 
"Rekonstrukce chodníků v obci Kostelec u Holešova – 
místní část Karlovice" firmu HLAVA-STAVBY s.r.o., 
Hlinsko pod Hostýnem 74, 768 41 Bystřice pod 
Hostýnem, IČ: 26950421 doporučenou výběrovou 
komisí a schvaluje uzavření smlouvy o dílo. 
4/8Z/2023 prodej části pozemku p. č. 736/1 o výměře 
158 m2 v k. ú. Kostelec u Holešova, tato část bude dle 
geometrického plánu označena jako 736/50, za cenu 
obvyklou - 20 Kč/m2 panu Jiřímu H****, nar.***, 
trvale bytem Kostelec u Holešova č. p. ***. Úhrady 
veškerých nezbytných nákladů předcházejících prodeji 
pozemku a spojených s převodem pozemku na 
nového majitele zaplatí kupující. 
5/8Z/2023 prodej  pozemku  p. č. .62  o výměře 19 m2   
v k. ú. Karlovice u Holešova, obec Kostelec u Holešova 
za cenu obvyklou - 20 Kč/m2 paní Pavle M****, nar. 

***, trvale bytem Karlovice č. p. ***. Úhrady 
veškerých nezbytných nákladů předcházejících prodeji 
pozemku a spojených s převodem pozemku na 
nového majitele zaplatí kupující.  
6/8Z/2023 vyhlášení záměru prodeje části pozemku 
p. č. 736/29 v k. ú. Kostelec u Holešova o výměře 
11 m2, dle geometrického plánu bude tato část nově 
označena jako .526. 
7/8Z/2023 redakční radu zpravodaje Kostka ve 
složení Ing. Hana Helsnerová (pověřený člen RO) 
a Helena Masná (pověřený člen kulturní komise). 
8/8Z/2023 odměny předsedkyni kulturní komise 
Lence Kotolánové ve výši 1.986 Kč měsíčně. 
Zastupitelstvo obce Kostelec u Hol. bere na vědomí   
9/8Z/2023 žádost o spoluúčast na financování rozvoje 
v r. 2024 poskytovatele sociální služby raná péče 
Společnost pro ranou péči, pobočka pro zrak 
Olomouc., identifikátor 4755953, se sídlem Střední 
Novosadská 356/52, 779 00 Olomouc, IČO: 75095009. 
Zároveň  schvaluje  poskytnutí finanční podpory 
a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
finanční podpory z rozpočtu obce k rozvoji sociální 
služby pro rok 2024 mezi obcí a Společností pro ranou 
péči, pobočka pro zrak Olomouc, identifikátor 
4755953, se sídlem Střední Novosadská 356/52, 779 
00 Olomouc, IČO: 75095009, to vše v případě, kdy 
v obci Kostelec u Holešova bude mít klienta. 
10/8Z/2023 žádost o spoluúčast na financování 
rozvoje 2024 poskytovatele sociální služby raná péče 
Středisko rané péče EDUCO Zlín z. s., identifikátor 
5397990, se sídlem Chlumská 453, Zlín, IČO 
26986728  na rozvoj sociální služby. 
Zároveň schvaluje poskytnutí finanční podpory 
a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
finanční podpory z rozpočtu obce k rozvoji sociální 
služby pro rok 2024 mezi obcí a Střediskem rané péče 
EDUCO Zlín z. s., identifikátor 5397990, se sídlem 
Chlumská 453, Zlín, IČO 26986728, to vše v případě, 
kdy v obci Kostelec u Holešova bude mít klienta. 
 
 

USNESENÍ ze zasedání Zastupitelstva obce č. 9 ze dne 
30.11.2023 
 
 

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/9Z/2023 rozpočtové opatření č. 3/2023.  
3/9Z/2023 na základě zprávy o hodnocení nabídek 
jako zhotovitele veřejné zakázky zadávané ve 
zjednodušeném podlimitním řízení "Navýšení kapacit 
MŠ Kostelec u Holešova" firmu Halats s. r. o., Hutník 
1489, 698 01 Veselí nad Moravou, IČ 08047464 
a  chvaluje uzavření smlouvy o dílo.  
4/9Z/2023 jako TDI na zakázku "Navýšení kapacit MŠ 
Kostelec u Holešova" společnost Trenza s. r. o. se 



zpravodajství                                                                                                                                4/2023 
   

5 
 

sídlem tř. T. Bati 299, 763 02, Zlín Louky, IČ 044 40 889 
a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy.  
6/9Z/2023 Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí 
neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec 
u Holešova číslo: D/2023/3 ze dne 15.03.2023, 
předmětem dodatku je navýšení neinvestiční dotace 
SK Moravan o částku 18.810 Kč za sběr starého železa.  
7/9Z/2023 poskytnutí finančního daru ve výši 7.000 Kč 
organizaci Andělé Stromu života p. s. poskytující 
komplex specializovaných zdravotně sociálních služeb 
nevyléčitelně nemocným lidem a jejich rodinám, které 
se rozhodnou pečovat o své blízké doma.  
9/9Z/2023 prodej pozemku p. č. .62 o výměře 19 m2 
v k. ú. Karlovice u Holešova, obec Kostelec u Holešova 
za cenu obvyklou - 20 Kč/m2  paní Pavle  M****,   nar. 
 
 
 
 

 
 
 

Beskyde, Beskyde 
 
 
 

… kdo po tobě ide? No to jsou maminky a tatínci se 
svými dětmi a známými na turistické vycházce po 
Valašsku. Nazuli pevné boty, oblékli větrovku s kapucí 
a vyrazili poznávat krásy Beskyd. 
 

Po úspěšném zájezdu na Slovensko na Malou Fatru 
vyrazili zájemci o turistiku do našich krajů, konkrétně 
na Valašsko. Slovo Beskydy není v nadpisu náhodou, 
protože cílem bylo projít po hřebenu 
Moravskoslezských Beskyd z Bumbálky (hraniční 
přechod se Slovenskem) až na Čarták (místo v blízkosti 
Soláně). Trasu 15 kilometrů, která vedla přes nejvyšší 
horu Hostýnsko-vsetínské hornatiny Vysokou, zvládli 
všichni s bravurou, včetně předškolních dětí. Cestu si 
turisté zpříjemnili několika zastávkami na občerstvení, 
a když už počasí chvílemi dávalo najevo, že se blíží 
podzim, zahřály valašské léčivé tekutiny. Na konci 
trasy čekal horský hotel Čarták s vyhlášenou restaurací 
a neméně vyhlášenými borůvkovými knedlíky, 
u kterých se už rýsovaly nápady na další podobnou 
akci. Příště třeba i s Vámi. 
 
Všem zúčastněným patří velké poděkování za ochotu 
protáhnout svá těla, stejně jako panu Pitnerovi, který 
nás jako řidič bezpečně dovezl tam i zpět, a Radě 
rodičů, která celou akci zaštítila. 
 
 
 

Za zúčastněné Jindřich Surala 
 

***, trvale bytem Karlovice č. p. ***. Úhrady 
veškerých nezbytných nákladů předcházejících prodeji  
pozemku    a   spojených   s   převodem   pozemku   na 
nového majitele zaplatí kupující. 
5/9Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova 
bere na vědomí návrh majetkoprávního vypořádání 
pozemků mezi obcí Kostelec u Holešova a Zlínským 
krajem v k. ú. Kostelec u Holešova a k. ú. Karlovice 
u Holešova a schvaluje záměr bezúplatného převodu 
pozemků.  
8/9Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova 
revokuje usnesení ZO č. 5/8Z/2023.  

 
 

 
Mgr. Aleš Pospíšilík, místostarosta obce 

 
 
 
 
 

 
Trénink paměti 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V pondělí odpoledne 4. 9. 2023 Obecní knihovna 
pořádala přednášku TRÉNIK PAMĚTI s Petrou 
Ježíkovou. Paní lektorka vysvětlila, jak funguje 
krátkodobá a dlouhodobá paměť, a účastníci si hravou 
formou vyzkoušeli, jak funguje čichová a hmatová 
paměť. U toho se velice zasmáli a pobavili. Též je učila 
jak si zapamatovat například nákupní seznam, 
telefonní čísla… Všichni se zájmem poslouchali a byli 
překvapeni, jak jednoduché je si vše zapamatovat. 

Knihovna je v 1. patře obecního úřadu a je otevřena 
každou středu od 16 do 18 hodin 

 
 

Hana Šidlíková, knihovnice obecní knihovny 
 

Dění v obci 
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Podzim v MŠ 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V září jsme se přivítali v náhradních prostorách ZŠ, 
které zaměstnanci OÚ a MŠ během prázdnin pro děti 
připravili. Do nového školního roku jsme vstoupili 
s menšími obavami, zda se na nic nezapomnělo a jestli 
sžívání s režimem ZŠ nebude velkým oříškem 
a nenastanou nějaké komplikace. Během několika dnů 
se ukázaly naše obavy jako zbytečné. Zaměstnanci 
i žáci ZŠ nám vycházejí ve všech směrech vstříc a jsou 

k našim dětem ohleduplní, za to jim patří velký dík. 😊 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Podzim jsme si zpestřili vystoupením na Vítání 
občánků a na Setkání seniorů. Společné odpoledne 
s rodiči jsme si užili na Drakiádě s opékáním špekáčků 
na zahradě MŠ, kterou jsme ještě celý podzim hojně 
využívali. Kulturně jsme se vyžili na divadelním 
představení v MŠ Němčice a na promítání pohádky 

v kině Hvězda Přerov. V říjnu nás navštívila paní 
logopedka, která provedla logopedickou depistáž.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Chuťové buňky jsme si naladili při pečení perníčků pro 
seniory a pečení svatomartinských rohlíčků. 
V listopadu jsme si troufli na první letošní přespávačku 
v MŠ i s nejmenšími tříletými dětmi. Teď se již těšíme 
na Rozsvěcení vánočního stromu, Zimní besídku 

a možná přijde i Mikuláš 😉.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                      

Holky ze školky 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mateřská škola 
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Adaptační kurz 6. třídy 
 

Každý rok přichází do šesté třídy noví žáci z okolních 
škol. Nebylo tomu jinak ani letos. Abychom se všichni 
lépe poznali, vyrazili jsme na adaptační pobyt na 
Rusavu. Počasí nám úplně nepřálo, proto jsme první 
den trávili různými seznamovacími hrami a tvořivými 
aktivitami spíše v salonku hotelu Ráztoka. Druhý den 
už vysvitlo i slunce, a tak jsme se vydali na Hostýn. 
Když nadešel den odjezdu, ani se nám nechtělo zpět, 
protože jsme si to všichni náramně užili. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Třídní učitelka Mgr. P. Pospíšilíková 
 
 

Pět barev podzimu 
 

„Barevný podzim“ je jednou z našich již tradičních 
školních akcí. Vždy na týden si přeneseme krásnou 
barevnost podzimu i do školy. V průběhu tohoto týdne 
si o podzimu nejen povídáme a oblékáme se do jeho 
barev, ale s dětmi na 1. stupni máme podzimně 
laděné aktivity, tvoříme z přírodnin, připravujeme 
saláty, pečeme, vaříme si čaje a na závěr všechny 
přinesené podzimní dobroty sníme. 

 

Mgr. M. Kamencová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Odpoledne s dobročinností 
 
 

Ve středu 27. 9. se brány školy otevřely všem, kdo si 
zatoužili koupit něco milého, drobného či užitečného 
z druhé ruky a tím přispět na dobročinnost. Za 
opravdu vydatné pomoci rodičů, kteří poslali velké 
množství krásných věcí, a žáků v rolích prodejců se 
uskutečnil tradiční Bazárek. Prodávaly se hračky, 
knížky, svíčky, bižuterie, keramika, porcelán, ale třeba 
i kabelky či sportovní potřeby. Otevřela také nadmíru 
oblíbená charitativní cukrárna zásobená sladkými 
výtvory zaměstnanců školy i rodičů. Nad koláči, 
zákusky a voňavou kávou se s učiteli setkali bývalí 
i současní žáci a jejich rodiče a přízemím školy se nesly 
družné rozhovory a dobrá nálada. Užili jsme si krásné 
přátelské odpoledne, které prosvětlilo nejen zářivé 
slunce, ale i dobrý pocit z toho, že utržené peníze 
budou využity na charitu. Všem děkujeme! 
 
 

Mgr. M. Václavková 
 

Akce školního parlamentu 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Letos jsme se opět zapojili do programu Hrdá škola 
s různými nápady na zpestření výuky. První byl Den 
pro školníka, kterým jsme chtěli udělat panu 
školníkovi radost. Celá škola přišla oblečená jako on,  
takže v montérkách a kárované košili, do rozhlasu 
jsme mu zazpívali originální písničky a zarecitovali 
vlastní básničky. Jako druhá akce bylo zapojení do 
Barevného týdne, který organizovaly p. učitelky hlavně 
na prvním stupni. Následoval Suit Up Day. Úkolem 
bylo přijít ve společenském oblečení, nejlépe 
i s krásným účesem. O velké přestávce deváťáci 
s velkou elegancí předvedli ukázku waltzu a pak byla 
diskotéka. V době Dušiček a Halloweenu jsme zase 
přišli ve strašidelných kostýmech a užili jsme si krásný 
dušičkový film.  

Základní škola 
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A co parlament chystá dál? Určitě spoustu sportovních 
turnajů a nějaké překvapení navrch. 

 

N. Tobolíková (9.tř.), Š. Nohejlová, D. Řihák (8.tř) 
 

Hudební zpívánky  
 

24. října se konala pěvecká soutěž Hudební zpívánky, 
a jelikož se našlo mnoho zdatných soutěžících, byla 
tato soutěž rozdělena do dvou kategorií. 
V první kategorii pro 2. - 4. třídu se na 1. místě 
umístila Julie Marková ze 2. třídy, na 2. místě Linda 
Pospíšilíková ze 3. třídy a bronzovou medaili získala 
Vanesa Otáhalová ze 4. třídy. 
Napínavé to bylo až do konce i v kategorii pro 5. - 7. 
třídu, ve které se na 1. místě umístila Veronika 
Motáňová z 5. třídy, na 2. místě Vojtěch Vilímek ze 
třídy 7.A a na 3. místo dosáhl Lukáš Marek z 6. třídy. 
Ostatní účastníci obdrželi také diplomy, např. za výběr 
písně, pohybový doprovod či krásnou barvu hlasu 
a sympatický projev, protože i Ti byli velmi šikovní. Tak 
snad se i příští rok sejdeme v hojném počtu :) 
 

Dana Tobolíková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Podpora nadaných žáků 
 
 

V letošním školním roce jsme otevřeli specializovaný 
předmět pro bystré a nadané děti na druhém stupni, 
a to konkrétně v angličtině. Jednou týdně se zde 
věnujeme nadstandardním tématům, gramatice, 
poslechu i konverzaci. V malé skupině, kde je možno 
lépe zohledňovat individuální osobnostní rysy žáků, 
uplatňujeme náročnější výukové metody a pracujeme 
s obtížnějšími materiály i zdroji, než jaké se používají 
v běžných hodinách. Jde nám o to využít potenciál 
nadaných dětí tak, aby se hlouběji rozvíjel a žákům 
přinesl ještě větší radost a užitek ze vzdělávání 
s ohledem na jejich budoucnost.  
Cílená péče o talentované děti patří mezi dlouhodobé 
vize školy a výše zmiňovaný předmět pedagogické 
intervence je jeden z kroků, které budeme při jejím 
naplňování dále propracovávat a  využívat. Děkuju 

rodičům, že využili možnost své děti do rozšiřující 
výuky přihlásit, a také svým odvážným žákům, že se 
nebojí ve škole o hodinu déle, než musí podle rozvrhu, 
trénovat své šedé buňky mozkové.  

 

Mgr. Miluše Václavková 
Strašidelná škola 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tato špičková akce se odehrávala po setmění ve staré 
budově, před kterou už před začátkem stála dlouhá 
fronta zájemců - přišlo jich přes 150. Trasa byla 
„vyzdobena“ mnoha hrůzyplnými rekvizitami a pěkně 
vymyšlenými prvky. Na stanovištích byly odporné 
úkoly třeba pod dozorem upíra, ženy bez tváře, mumií 
či šílené vědkyně. Po vyluštění záhady získaných klíčů 
na všechny čekala odměna u školní jídelny. Tam jsme 
si pak ještě mohli posedět a vychutnat různé dobroty 
věnované strašidly - díky, paní učitelky, asistentky 
a uklízečky! 
Nejvíc se nám líbilo, jak tma a tajemná atmosféra 
úplně proměnila naši školu. Strašidelná škola byla 
super a doufáme, že se příští rok bude opakovat.  

 

K. Motáňová, M. Buš (8.tř.), J. Sehnal (9. tř.) 
 

Fotbalové dopoledne s FAČR 
 

V úterý 7. 11. se v Kunovicích uskutečnil fotbalový 
turnaj pro 2. stupeň základních škol. Šlo o krajské kolo 
a naši školu reprezentovalo 16 žáků. Cestovali jsme 
vlakem, což bylo docela pohodlné a díky přestupům 
a zpoždění i dobrodružné. První zápas proti gymnáziu 
z Uherského Hradiště jsme s kapkou štěstí dokázali 
vyhrát 2:0, pak nás čekal největší oříšek turnaje – 
družstvo sportovní školy UH. Bylo to těžké, bojovali 
jsme jako lvi, ale přesto jsme podlehli 1:3. Ani 
v posledním mači jsme nevyhráli, a tak jsme si odvezli 
bronzové medaile. Turnaj pro nás byla výzva a i přes 
trošku slabší organizaci taky dobrá zkušenost. 
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Za tým M. Jedlička (9. tř.) 
Deváťáci v DISu 

 

V polovině listopadu jsme strávili tři dny v Domě 
I. Stuchlého ve Fryštáku, kam jsme přijeli na orientační 
kurz. A bylo to dokonalé! Užili jsme si opravdu 
všechno. Hráli jsme množství zajímavých, zábavných 
i poučných her, třeba Rodina Majerů, Randíčka, 
Formule, Reálný život. Bavily nás i další aktivity jako 
trénink na horolezecké stěně, slaňování, relax 
v hudební místnosti a osobní volno. Instruktorky byly 
skvělé, paní učitelky taky, jídlo bylo též výborné. Je 
škoda, že to tak rychle uteklo a že do DISu nemůžeme 
znova. Jeli bychom všichni! 

A. Šimková (9.tř)  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Když žáci tančí 
  

Hudba, rytmus, energie, tanec! To vše jsme mohli zažít 
na naší škole při soutěži Tančí celá škola. Čtyřčlenná 
porota složená z paní učitelek se publiku představila 
vlastním krátkým tancem a poté hodnotila 7 skvělých 
soutěžních tanečních skupin z prvního i druhého 
stupně. Po velmi těžkém rozhodování byly oceněny 
všechny. Zvláštní cena poroty za propracovanou 
choreografii byla udělena chlapcům ze 6. třídy – 
Š. Hložkovi, L. Markovi a B. Žárskému.  

Absolutní prvenství ale získala taneční sestava děvčat - 
L. Pospíšilíkové, J. Markové a N. Čúzyové, která porotu 
přímo uchvátila. Jejich vystoupení v podobě 
vidozáznamu poputuje do celorepublikového kola 
opravdové Stardance v ČT, kde odborníci posoudí 
a vyhlásí 3 nejlepší vítězné skupiny. Děvčata mohou 
vyhrát taneční lekci s profesionály a prohlídku České 
televize. Budeme jim držet palce! Děkujeme všem 
zúčastněným tanečníkům, divákům a organizátorům 
za prima strávené odpoledne ve škole. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Renata Smékalová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             Mikulášská nadílka 
            v Domě seniorů   

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



zpravodajství                                                                                                                                4/2023 
   

10 
 

 
 
 

Drakiáda 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Letošní podzim měl příjemně teplé počasí a první 
říjnová sobota nebyla výjimkou. Slunce hřálo a vítr 
foukal přesně tak, jak je to na pouštění draků potřeba. 
Na Lipinách se nebe hemžilo spoustou malých 
i velkých draků, žádný nezůstal na zemi. Na posilnění 
jsme nachystaly spoustu dobrot, každý si určitě 
pochutnal. Velká účast nás potěšila! 

 

 
Lampionový průvod 

 

Tradiční lampionový průvod při 105. výročí Dne vzniku 
samostatného československého státu se uskutečnil 
v sobotu 28. října. Před setměním jsme se sešli 
u Základní školy a vydali se společně na světélkovou 
cestu. Děkujeme všem za účast. 
 
 

Vánoční jarmark 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V pátek 1. prosince se ve školní jídelně od 16 hod. 
uskutečnil tradiční Vánoční jarmark, na kterém si 
návštěvníci mohli koupit různé výrobky s vánoční 
tématikou. Vše vytvořili žáci ve škole s učiteli nebo 

doma s rodiči a prarodiči. Účastníci si také mohli 
posedět a pobesedovat a přitom ochutnat něco 
z bohatého občerstvení včetně horkých nápojů. 
Děkujeme za hojnou návštěvu!  
 

Jarmila Sklenářová 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Setkání seniorů 
 

Tradiční akcí konanou kulturní komisí je podzimní 
setkání seniorů. Toto odpoledne je vždy velmi 
příjemné. Všechny nás uvítalo kulturní vystoupení 
žáků mateřské a základní školy. Pří kávě si naši 
nejstarší spoluobčané poslechli soubor Sebraňáci, o 
hudebních přestávkách se losovala tombola. Do 
večerních hodin se sálem nesl smích a povídání, avšak 
nejmilejší bylo rozloučení: „Tak se tady setkáme zase 
rok.“ Budeme se na všechny opět těšit! 

Sdružení rodičů žáků ZŠ 

Kulturní komise 
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Posezení u cimbálu 
 

V téměř předvánočním čase jsme uspořádali pro naše 
spoluobčany posezení s  cimbálovkou Primáš 
z Přerova. Celý večer se nesl ve znamení pohody, 
krásného zpěvu a výborného občerstvení, které 
připravil spolek Kosteláň. I když nebyla účast z těch 
nejvyšších, odcházeli jsme s dobrou náladou. Tímto 
děkujeme všem, kdo pravidelně podporují kulturní 
komisi a účastní se akcí, které pořádáme. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rozsvěcení vánočního stromečku  
 
 

První adventní víkend se v Kostelci nesl ve znamení 
vánočních příprav. Celá náves ožila vánoční 
atmosférou, již umocnil padající sníh. V odpoledních 
hodinách byl připraven kulturní program. Se svým 
pásmem vystoupila mateřská a základní škola.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hudební vystoupení se odehrálo v podání dechového 
souboru Sebraňáci, spolku Kosteláň a Marie Drkulové 
s Lucií Krupíkovou.   
Nechyběly ani stánky s občerstvením, vánočními 
dekoracemi a cukrovím. I nejmenší účastníci si přišli na 
své. V kočáře taženém koníky totiž přijeli andělé, kteří 
měli pro děti připravené dobroty. Za zvuku koled byl 
slavnostně rozsvícen vánoční stromeček a odhalen 
nový kostelecký betlém.  
 
 
  
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

Zkoušky ohařů v Kosteleckém lese 
 
 

Myslivecký spolek se letos kromě pravidelných aktivit 
zapojil i do pořádání všestranných zkoušek psů 
s mezinárodní účastí O pohár Břetislava Jelínka. Na 
žádost Okresního mysliveckého spolku Kroměříž 
členové v rámci zkoušek zajišťovali lesní práce (polní 
a vodní práce měl na starosti MS Chropyně). Jde 
o disciplíny, které musí pes zvládat v lese. Patří k nim 
třeba tzv. vlečky se 
zajícem a liškou, 
nahánění v houštině, 
sledování „barvy“ 
a ohlášení srnce nebo 
přinášení lišky přes 
překážku, což je asi 
nejtěžší část. Zkoušky 
probíhaly 23. a 24. 9. 
2023. Sobota byla dosti 
deštivá, v neděli se 
počasí zlepšilo a to bylo 
na výkonech zvířat i 
vůdců poznat. Z 22 
předvedených psů uspělo 
16, vítězkou se stala fena 
německého ohaře krátkosrstého Mona Hastrmánek 
vůdce Jana Ungermana. Vysoké nasazení 20 členů 
našeho spolku se vyplatilo, všichni hodnotili velmi 
kladně jak přípravu soutěžních úseků, tak zázemí pro 
soutěžící i diváky. 

HA 

MS Kostelecký les 
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Ať není život zmařený - Kryštof Skibińský OFMConv. 

 

Maminka 
 

Před několika lety jsem své mamince ukázal velkou 
čínskou růži. Právě nám tato květina z neznámých 
důvodů pomalu „odcházela“. Když maminka – zkušená 
učitelka přírodopisu a milovnice flory – uslyšela, že se 
už budu muset této bídně vypadající rostliny zbavit, 
řekla: tak utrhni větvičku, vlož do vody, a když vypustí 
kořínky, zase ji zasaď. Ať tento život pokračuje, ať není 
zmařený. Po letech můžu stále pozorovat čas nového 
rozkvětu zmíněné čínské růže, která se z malé větvičky 
nádherně vyvinula. Tento život nezahynul, pokračuje. 
Byla to mne důležitá lekce úcty k životu, ke každému 
životu; lekce lásky k Bohu stvořiteli – pravému 
prameni života, kterou jsem od maminky dostal. 
 

Rodina 
 

Začal jsem záměrně od osobní vzpomínky na 
maminku, abych takto připomenul úkol svěřený všem 
rodičům a každé rodině, která je svatyní života. Rodina 
je místem, v němž může a má být život přijímán 
a chráněn. Svůj úkol hlásat evangelium života 
uskutečňuje rodina především tím, že vychovává děti. 
Slovy i příkladem v každodenních vztazích. Pěstuje 
v nich úctu k druhému člověku, smysl pro 
spravedlnost, ochotu přijímat ostatní, smysl pro 
nezištnou pomoc a všechny ostatní hodnoty, které 
pomáhají prožívat život jako Boží dar. 
 

Angelo Farina 
 

Kromě sv. Maxmiliána je mnoho nenápadných 
a tichých svědků lásky k životu. Jedním z nich je 
Angelo Farina, Ital, který po dobu 32 let doprovázel 
svou manželku, jež byla v bezvědomí. Miriam měla 16 
měsíců po sňatku tragickou autonehodu, která u ní 
způsobila spavou nemoc. „Slíbil jsem, že s ní budu 
v dobrém i ve zlém,“ vysvětloval její manžel Angelo, 
který byl hluboce přesvědčený, že takové osoby 
nesmíme nikdy považovat za zátěž, ale že máme 
udělat všechno, abychom je mohli chránit a pečovat 
o ně. Zdůrazňoval, že každý život, i ten zraněný, 
znetvořený, je třeba zahrnout starostí, péčí a láskou. 
Angelo po celou tuto dobu přicházel každý den do 
nemocnice. „Především jsem ji hladil a jsem si jistý, že 
ona cítila moji přítomnost. Když se dnes dívám zpět, 
jsem přesvědčený, že jsem svůj čas nepromarnil, 
a doufám, že ani ona si nemyslí, že promarnila ten 
svůj. Dnes jsem ji pohřbil a cítím, že konečně došla 
pokoje za nespravedlnost, která ji postihla.“ 
 

Neposkvrněná Panno Maria, pomoz nám být svědky 
lásky ke každému životu, pomoz nám střežit život 
a pečovat o něj ve všech jeho fázích a podobách. 
Vypros nám tuto milost u Boha, jenž miluje život, 

abychom následovali Ježíše Krista našeho Pána pro 
nás zrozeného, ukřižovaného a z mrtvých vstalého. 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

Stolní tenis 
 

Blíží se čas vánoční a pro nás to znamená konec první 
poloviny soutěže. Tuto sezónu se nám podařilo 
poskládat dva týmy, které hrají soutěže Okresního 
přeboru první a druhé třídy. První tým hrající v OP1 se 
pohybuje momentálně na krásném šestém místě. 
Druhý tým hrající OP2 se nachází ve spodní části 
tabulky. Je to hlavně kvůli tomu, že zde nastupují do 
hry hráči, kteří teprve sbírají zkušenosti se zápasy. 
V sobotu 25. 11. jsme se zúčastnili turnaje Okresního 
přeboru jednotlivců mládeže a dospělých, celkem se 
sešlo 46 hráčů různých výkonnostních tříd. Z našich 
týmů se zapojili čtyři hráči. Bohužel se ani jednomu 
nepodařilo postoupit do vyřazovacích zápasů. 
Výsledek nás sice netěší, ale bereme to jako dobrou 
zkušenost do dalších zápasů. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Do budoucna se chystáme založit tým žáků, kterých 
stále přibývá. V tuto dobu se pravidelně zúčastňuje 
tréninků cca 10 dětí. Jsme velmi rádi, že se pomalu 
daří vychovávat novou generaci stolních tenistů. 

 

Ondřej Packo 
 
 
 
 

 

 
 

TJ Sokol 

Farnost 
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Akce SK Moravan  
 

V průběhu měsíců září/říjen byla členy klubu 
provedena v prostoru sportovního areálu výměna 
desek na lavičkách a stolech, které byly již ve špatném 
stavu. Materiál na výměnu desek zafinancovalo vedení 
obce. V sobotu 21. 10. jsme dle plánu provedli sběr 
starého kovového odpadu v Kostelci a také 
Karlovicích. Posbírali jsme cca 4,2 t železa. V sobotu 
2. 12. jsme zajišťovali občerstvení na rozsvěcování 
vánočního stromu.  
31. 12. je v plánu Silvestrovský fotbálek na 
víceúčelovém hřišti samozřejmě za příznivých 
klimatických podmínek. Tímto jste všichni zvaní. 
 

Celkem úspěšný podzim družstva mužů 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

U mužů byly odehrány kompletně všechny zápasy.  
Celkové 5. místo po podzimní části je dle mého názoru 
nad očekáváním. Bohužel ale nutno říct, že hlavně 
začátek a konec sezony úplně nevyšel a umístění 
mohlo být mnohem lepší. Změnit to už ale nepůjde 
a bude potřeba se pořádně připravit na jarní část 
sezony, určitě je na čem pracovat. První jarní utkání 
bude 24. 3. v Tučapech a hned následujícími zápas 
31. 3. nás čeká doma proti Roštění. 

Ing. T. Marek 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Fotbalová mládež 
 

I v letošní sezóně nastupovali naši mladí fotbalisté pod 
hlavičkou sdruženého fotbalového klubu Kostelec-
Rymice. Hráči registrovaní pod SK Moravan Kostelec 
hráli v soutěži starších žáků a zejména v soutěži 
dorostenecké. Výsledky ovlivnilo, že se zápasy starších 
žáků překrývaly se zápasy dorostů, jejichž soutěž jsme 
brali jako „prioritní“ a při souběžném termínu utkání 
hráli starší žáci za dorost. I tak jsou výsledky starších 
žáků moc pěkné. Se čtyřmi výhrami ze zápasu, jednou 
po penaltovém rozstřelu po remíze a třemi prohrami 
jsou na děleném 4. a 5. místě z deseti účastníků. 
 

V dorostenecké soutěži už se jedná o „velký“ fotbal se 
vším všudy. Naši dorostenci umístili na 4. místě, kdy 
smolně prohráli pouze jeden zápas a dva zápasy po 
penaltách, kdy zápas končil remízou. Zejména tyto 
zápasy nás velmi mrzí, jelikož jsme oba ještě pár minut 
před koncem vedli. Nebýt těchto těsných ztrát 
a jednoho zápasu odloženého do jarní části, zimovali 
by dorostenci na příčce nejvyšší. Z dorosteneckých 
utkání bych chtěl vyzvednout poslední domácí zápas. 
Chlapci si na něj připravili velkolepé „promo“. Po celé 
škole, naší i okolních obcích i na sociálních sítích visely 
graficky povedené plakáty, které na tento zápas zvaly. 
Na úvod byly vyhlášeny sestavy hostujícího i domácího 
týmu. Nástup na hrací plochu provázely dýmovnice 
v barvách domácích dresů a do zápasu samotného 
přivedly naše dorostence menší děti, které měly 
stejné dresy. Při strhující atmosféře zápasu jsme 
deklasovali soupeře výsledkem 15:0. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Aleš Pospíšilík 
 
 
 
 
 
 
 
 

SK Moravan 
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DOTACE NA PODPORU SPORTU V ROCE 2023 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
V letošním roce získal náš sbor dotaci ze Zlínského 
kraje - Podpora sportu v obcích do 3000 obyvatel. 
Čerpali jsme ji na projekt "Vybavení kolektivu mladých 
hasičů výstrojí a nářadím pro hasičský sport". Byly 
pořízeny dvě dětské sady hadic pro závod jednotlivců 
na 60 m překážek s koncovkami DIN pro mladší žáky, 
jedna sada s koncovkami ROT pro starší žáky a sada 12 
dětských dresů. Pořízení vybavení plně splnilo cíl 
projektu. Děti se po trénincích zapojily do místních 
soutěží jednotlivců na 60 m překážek a rovněž do 
postupových soutěží. Mladší žákyně E. Slezáková se 
probojovala do krajského kola, kde obsadila 12. místo. 
 
 

Úspěchem roku našeho sboru je  
5. místo Natálie Hradilové, které vybojovala  

na Mistrovství České republiky dorostu. 

 
3.9. Karlovický železný hasič  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Druhého ročníku dovednostních a silových disciplín 
železného mladého hasiče se zúčastnily kolektivy 
mladých hasičů z okrsku. Vyvrcholením byl závod 
vedoucích na stejné trati s obohacením disciplín. 

Soutěž přípravky vyhrál Marian Martínek, 
A. Hrdličková skončila na 3. místě. V kategorii mladší 
chlapci zvítězil Michal Martínek, T. Hrdlička obsadil 
3. a D. Bednář 5. páté místo, v kategorii střední chlapci 
vyhrál M. Hradil před A. Řezáčem. V mladších dívkách 
zvítězila A. Filipíková. V kategorii střední dívky zvítězila 
E. Slezáková, ve starších dívkách A. Šimková z Roštění. 
Soutěž trenérek vyhrála N. Hradilová z Karlovic, soutěž 
trenérů M. Pospíšilík z Karlovic. 
 
 

14.10. Závod branné zdatnosti Loukov  
 

Kolektiv mladých hasičů se po zdárném splnění 
podmínek všech šesti okruhů celoroční činnosti mohl 
zapojit do závodu hasičské všestrannosti a brannosti. 
Tento typ závodu absolvovali všichni naši účastníci 
poprvé. Na trati dlouhé 2 km muselo pětičlenné 
družstvo postupně splnit  na sedmi stanovištích úkoly 
z orientace v přírodě, vázání uzlů, brannosti, požární 
ochrany, první pomoci, znalosti z ochrany obyvatel 
a střelby ze vzduchovky.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Družstvo závod dokončilo a získalo tak první cenné 
zkušenosti ze vzájemné spolupráce a uplatnění 
znalostí nabytých v průběhu roku. Závodili: Michal 
a Marian Martínkovi, T. Hrdlička, D. Čúzy, 
G. Ministrová.  
 
 

ČINNOST SBORU 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

27. 8. se ve spolupráci s KVZ Kostelec u Holešova 
uskutečnil v prostoru střelnice 8. ročník hasičského 

SDH Karlovice 
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biatlonu pro mladé hasiče, jejich rodiče, prarodiče 
a příznivce. Každý soutěžící musel zapojit hadice na 
rozdělovač, roztáhnout je, přenést džberovku, pak jej 
na střelnici čekalo 7 pokusů na pět sklopných terčů. 
Žáci do 10 roků stříleli ze vzduchovky na sklopné terče 
používané na závodě hasičské brannosti. Po 
absolvování střelby bylo nutno dokončit hasičkou část 
disciplíny přenesením džberovky, odpojením, 
smotáním a uložením hadice do boxu. Soutěže se 
účastnili mladí hasiči, jejich rodiče, prarodiče, příznivci 
a členové KVZ. Za předvedený výkon byli všichni 
odměněni. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Soutěž TFA Súkenická se konala 2. 9. na stejnojmenné 
rozhledně u obce Velké Karlovice - Bumbálka. 
Závodníky čekala silová trať, která byla zakončená 
výstupem 132 schodů na vrchol rozhledny. Soutěže se 
za sbor zúčastnil Bc. M. Pospíšilík, který skončil na 
11. místě.  
M. Pospíšilík se 7. 9. zúčastnil v Kroměříži také soutěže 
v TFA podle mezinárodních pravidel. Trať měla 
4 úseky s časovým limitem: 1) roztahování a motání 
hadic, 2) hammerbox, přenesení kanystrů tunelem, 
přetažení 80 kg figuríny a překonání 3 metrové 
bariéry, 3) práce s žebříky a vytahování závaží, 
4) výstup na zámeckou věž.  
 

Ing. L. Pospíšilík 

HASIČI UPOZORŇUJÍ 
 

S adventním časem přichází zapalování svíček na 
adventních věncích. Pamatujte, že hořící svíčka nebo 
prskavka je otevřený oheň, a jako s takovým by se 
s nimi mělo zacházet. Je nutné si uvědomit, že 
zapálenou svíčku nelze položit kamkoli a na cokoli. 
V každém případě by svíčka měla být umístěna na 
stabilní nehořlavé podložce bránící přímému kontaktu 
s nebezpečným podkladem (např. chvojím adventního 
věnce). Neumisťujte hořící svíčky do blízkosti 
hořlavých předmětů (ozdoby, záclony, atd.). Před 
odchodem z domu zkontrolujte, zda svíčky nehoří. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Střelecký přebor spolků a organizací 2023 
 

V neděli 10. 9. 2023 se konal dvanáctý ročník 
Střeleckého přeboru spolků a organizací Kostelce 
u Holešova. Soutěž se uskutečnila za dotační podpory 
OÚ Kostelec u Holešova. 
Závodů se zúčastnilo šestnáct soutěžících rozdělených 
do šesti družstev. Začali jsme nezbytným 
bezpečnostním školením a seznámením soutěžících 
s povely na přípravné a palebné čáře. Následovala 
stručná instruktáž správného úchopu zbraně a zásad 
správného míření a spouštění. Každý soutěžící si 
pochopitelně vybral „svého“ instruktora z řad členů 
KVZ, který po celou dobu soutěže zodpovídal za 
bezpečnou manipulaci se zbraní a radil a pomáhal 
soutěžícímu přímo na palebné čáře. První úloha se 
střílela z libovolné pistole na tři nástřelné a deset 
soutěžních ran. Druhé kolo absolvovali soutěžící 
velkorážnou pistolí se stejným počtem ran. Střílelo se 
jako vždy na mezinárodní pistolový terč „50/20“ 
(tj. průměr terče 50 cm; černý střed 20 cm) na 
vzdálenost 25 metrů.  
 

Výsledky: 

 
 

 
 

Klub vojáků v záloze 
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Ing. Lubor Pavelec 
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Kostka slaví 20 let – jaké byly její počátky? 

V rámci činnosti kulturní komise nebyla myšlenka na vydávání obecního časopisu v Kostelci u Holešova ničím 
novým. Její realizaci se podařilo prosadit v roce 2002 a v roce 2003 začal vycházet obecní občasník. Z podnětu 
spolutvůrců časopisu se brzy ujal název KOSTKA, zpravodaj obcí KOSTelec a KArlovice. Bez zkušeností jsme se snažili 
navázat na různé tisky z minulých let a inspirovali se již vydávanými „časopisy“ v okolí. V prvním roce tvořily 
příspěvky jasný rámec a rubriky byly přibližně stejné: Slovo starosty, Zprávy z jednání zastupitelstva a rady obce, 
Informace OÚ, Představujeme (rozhovory s významnými osobnostmi obce), Školní okénko (prezentace ZŠ a MŠ), 
Příspěvky spolků a organizací, Příspěvky občanů, Kapitoly z historie našich obcí, Církevní okénko, Akce v obci 
a Společenská kronika (narození, úmrtí a významná životní jubilea). Vznikla také rubrika, v níž kladli redaktoři otázky 
spojené s problémy v obci – odpovídal starosta, radní nebo zastupitelé.  
Každý pravidelný čtenář Kostky jistě zaznamenal, že mezi prvními čísly a současnou formou zpravodaje je několik 
významných rozdílů. Původní vydání mělo černobílý formát A5. Dnes vychází barevný zpravodaj na formátu A4. 
Z důvodu ochrany osobních údajů zmizela rubrika Společenská kronika. 
Většina čtenářů však neví, že v počátcích bylo vydávání časopisu velmi finančně omezeno, což souviselo 
s rozpočtem obce a množstvím jejích výdajů. 
 
 

Chtěli bychom poděkovat všem „redaktorům“, kteří v počátcích vydávání časopisu byli ochotni ve svém volném 
čase a bez nároku na odměnu pracovat pro občany Kostelce u Holešova. 

Z. Ballnér, A. Grajciarová, J. Jakoubek, členové obecní rady, B. Topičová, V. Hudeček, L. Pospíšilík, E. Pospíšilíková, 
Z. Drcmánek, J. Andrlík, obyvatelé Domu seniorů, členové spolků a spousta dalších přispěvatelů, kteří se 
v uplynulých 20 letech snažili předat informace, radu nebo zkušenost svým spoluobčanům. 

 

 

Mgr. Zdeněk Ballnér, Radoslav Pospíšilík 
 

 

 

 


